
 

 

 

MØTEPROTOKOLL 
 
Utval: Komite for helse og omsorg 

Stad: Herøy helsesenter,  

Dato: 06.09.2018 

Tid: 15:00 – 17:00 
 
 
Medlemer som møtte: 
Bjørn Otterlei Leder H 
Knut Tandberg Medlem H 
Gerd Kopperstad Medlem AP 
Jens Terje Johnsen Medlem AP 
Kaja Runde Medlem FOLK 
   
   
 
 
Forfall: 
Margaret Leinebø MEDL H 
Linn-Therese Hansen Sævik NESTL KRF 
 
 
Varamedlemer som møtte: 
Solveig Helen N. Båtsvik Margaret Leinebø FRP 
Anniken Kessler-Myking Linn-Therese Hansen Sævik KRF 

 
 
Andre: 
Kommunalsjef Renathe Rossi-Kaldhol 
Eigedomsleiar Robert Myklebust 
Pleie- og omsorgsleiar Siv Jensen 

 

 
 
 
 
Til å skrive under protokollen saman med leiaren vart desse valde: 
Kaja Runde og Gerd Kopperstad 
 
 
Orienteringar: 
 

- Rehabilitering av raud og grøn avd v/eigedomsleiar Robert Myklbust. 
 



- Status i arbeidet med kommunedelplan for helse og omsorg v/kommunalsjef Renathe Rossi-
Kaldhol. 

 
 
 
 

underskrifter 
 
 
 

Kaja Runde                     Bjørn Otterlei               Gerd Kopperstad 
leiar 

 
 
 
 
 
 



 
 
SAKLISTE: 
 
Saksnr Innhold 
PS 19/18 Godkjenning av innkalling og sakliste 
PS 20/18 Protokoll frå førre møte 
PS 21/18 Referatsaker 
PS 22/18 Kostra 2017 
PS 23/18 Kommunebarometer  2018 
 



 
 Referatsaker 
RS 9/18 Oppreisningsordning for barneheimsbarn, 

skuleheimsbarn og fosterbarn. Orientering 
 
 



 

PS 19/18 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKLISTE 

Møtebehandling: 
Ingen hadde merknader til innkalling og sakliste. 
 
 
 

PS 20/18 PROTOKOLL FRÅ FØRRE MØTE 

Møtebehandling: 
Protokoll frå førre møte låg føre. 
 
 
 

PS 21/18 REFERATSAKER 

Møtebehandling: 
Referatskriv frå avdelingane låg føre og vart tekne til vitande. 
 
 
 

PS 22/18 KOSTRA 2017 

Møtebehandling: 
Komite for helse og omsorg støttar tilrådinga frå rådmannen, men ber om at tidleg 
innsats for barn og unge og rusomsorg vert styrka i samband med budsjettarbeidet. 
 
Rådmannen si tilråding vart samrøystes vedteken. 

Tilråding i Komite for helse og omsorg - 06.09.2018  
Kommunestyret meiner at kommunen heller bør ta sikte på å auke disposisjonsfondet i 
økonomiplanperioden 2019-2022 enn å tappe det for ca 28,3 mill kr slik det går fram av 
økonomiplanen for 2018-2021.  
 
Kommunestyret ber difor om at det i samband med budsjettarbeidet vert gjort 
innsparingar utover innsparinga i K-sak 57/18, m.a. basert på det som kjem fram i 
denne saka om forbruket på ulike tenesteområde der kommunen har høgare utgifter 
enn gjennomsnittet for kommunegruppe 8. 
 
 
 



PS 23/18 KOMMUNEBAROMETER  2018 

Møtebehandling: 
Rådmannen si tilråding vart samrøystes vedteken. 

Tilråding i Komite for helse og omsorg - 06.09.2018  
Kommunestyret meiner at analyser som Kommunebarometeret til Kommunal Rapport 
kan brukast til læring og refleksjon. Det må vurderast om det er ting som andre 
kommunar gjer og som vi også bør sjå på, for å kunne yte betre tenester til 
innbyggjarane. 
 
 
 

MØTET SLUTT!


